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 بازدید بازرسان نهاد ریاست جمهوری
 از پتروشیمی ایلام و ارغوان گستر

ایلام- خبرنگار امروز - بازرسان نهاد ریاست جمهوری برای اطلاع از آخرین 
وضعیت شرکت های پتروشیمی ایلام و ارغوان گستر از این واحدهای صنعتی 

استان بازدید کردند.
معاون امور اقتصادی اســتاندار ایلام در این بازدید گفت: پتروشــیمی ایلام بر اساس حجم 

سرمایه گذاری و تولید محصولات راهبردی نقش مهمی در اشتغال و توسعه استان داشته است.
شهریار عباسی با اشاره به اهمیت واحد پلی پروپیلن به عنوان یک واحد پایین دستی پتروشیمی 
ایلام افزود: شرکت ارغوان گستر پس از رفع مشکلات موجود در موعد مقرر به بهره برداری برسد.

رئیس مجتمع پتروشیمی ایلام نیز در این نشست ضمن ارائه گزارشی از آخرین وضعیت مجتمع 
گفت: پتروشیمی ایلام در حوزه مسئولیت های اجتماعی اقدامات قابل توجهی را انجام داده است 

که تامین بخشی از نیاز برق شهر ایلام در  این راست است.
بهزاد یاری به تولید محصول DMDS CHAVAR65 برای نخستین بار در کشور و در 
واحد سولفورزدایی پتروشیمی ایلام اشاره کرد و افزود:با تولید این محصول در ایلام، کشورمان 
برای همیشه از واردات این محصول بی نیاز شده اســت.وی ادامه داد: راه اندازی واحد زیست 
محیطی ZLD نیز برای نخستین بار در خاورمیانه در  پتروشیمی ایلام راه اندازی شده است که 

با اجرای آن خروج پساب فوق شور مجتمع به صفر رسیده است.
رئیس مجتمع به خریداری سیســتم پالایش آلایندگی خبر داد و عنوان کرد: با نصب این 
تجهیزات آلایندگی پتروشیمی ایلام به صورت برخط پایش می شود.یاری با بیان اینکه بیش از 
۷۰ درصد آلایندگی پتروشیمی ایلام ناشی از کمبود خوراک است تاکید کرد:دهلران می تواند با 
تزریق خوراک از NGL ظرفیت تولید پتروشیمی ایلام را به ۱۰۰ درصد برساند و آلایندگی 

این مجتمع را کاهش دهد.
شاهمرادیان رئیس پروژه ارغوان گستر در این بازدید از پیشرفت ۸5 درصدی طرح خبر داد و 

افزود: پروژه پلی پروپیلن تا اواخر سال جاری راه اندازی می شود.

با حضور استاندار خوزستان؛
آئین افتتاح فرهنگسرای پردیس شهرستان هفتکل 

برگزار شد
آئین افتتاح فرهنگسرای پردیس شهرستان 
هفتکل با حضور استاندار خوزستان برگزار 

شد.
آئین افتتاح فرهنگسرای پردیس شهرستان هفتکل 
با حضور اســتاندار خوزستان، نماینده مردم هفتکل در 
مجلس شــورای اســلامی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی خوزستان، فرماندار هفتکل و جمعی دیگر از 

مسئولان استانی برگزار شد.
این فرهنگســرا ۱۱۰۰ مترمربع زیربنا دارد و دارای آمفی تئاتر ۲۰۰ نفره، پلاتو، سالن انتظار، 
کلاس ها و کارگاه های آموزشی، بخش مدیریت، سرسرا و سایر فضاهای خدماتی و بهداشتی 

است که با بهره برداری از آن، دغدغه و مشکل مردم عزیز و هنرمندان مرتفع می شود.

 نشست مدیران قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( 
با مهندس قاسمی سرپرست شهرداری اراک

اراک- خبرنــگار امروز- ســید محســن 
سرپرست  قاســمی  موســوی:مهندس 
شهرداری اراک گفت: تکمیل پروژه تقاطع 
زودتر  خمینی)ره(  امام  میدان  غیرهمسطح 
از برنامه زمــان بندی، مورد تاکید مجموعه 

شهرداری و شورای شهر می باشد.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اراک، صبح روز جمعه مورخ ۲۳ تیرماه ســال جاری، در 

نشســت مدیران قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( با مهندس قاسمی سرپرست شهرداری، 
غفاری رئیس کمیســیون فنی و عمران شورای اسلامی شهر، معاونین و مدیران شهرداری، 
پیرامون تسریع در عملیات اجرایی تقاطع غیرهمسطح میدان امام خمینی)ره( و آغاز عملیات 

اجرایی تقاطع غیرهمسطح جاده فراهان هم اندیشی و تبادل نظر شد.
مهندس قاسمی سرپرست شهرداری اراک در این جلسه تاکید کرد که تکمیل پروژه تقاطع 
غیرهمسطح میدان امام خمینی)ره( زودتر از برنامه زمان بندی از اهمیت ویژه ای برای مجموعه 
شهرداری و شورا برخوردار می باشد، لذا پیمانکار پروژه نسبت به سه شیفته نمودن عوامل اجرایی 

و فعالیت ها در پروژه اقدام، تا هرچه سریعتر شاهد بهره برداری از این پروژه باشیم.

مسابقه دوستانه بین تیم های تیراندازی دختران 
گازاستان های گلستان ومازندران

گرگان-منصــوره مرتضایی- باهدف ارتقاء وارزیابی ســطح آمادگی تیم 
تیراندازی دختران زیر 25 سال شرکت گاز استان گلستان ، مسابقه دوستانه 
ای به صورت رفت و برگست در دو رشته تفنگ و تپانچه با تیم تیرانداز بانوان 

گاز استان مازندران برگزار گردید .
دراین مسابقات تیراندازان گازگلستان با هدف سنجش توانایی و به منظور آمادگی بیشتردریک 
محیطی دوستانه با تیراندازان گازمازندران به رقابت پرداختند و میزان آمادگی خود را درمقایسه به 
سایر رقبا محک زدند.دختران ورزشکار گازگلستان دراین مسابقات تحت نظرخانم قنادان ازمربیان 
ارزنده و مسئول آموزش هیئت تیراندازی استان حضوری شایسته داشتند وتوانستند دررقابت با 

تیم مقابل ، نتایج خوبی را کسب نمایند.   
درمرحله رفت خانم فاطمه ریاحی در رشته تپانچه وساجده ریاحی دررشته تفنگ از فرزندان 
همکار سعید ریاحی شاغل در واحد مخابرات شرکت موفق شدند هرکدام جداگانه مقام سوم را 
کسب نمودند.در مرحله برگشت نیز در رشته تپانچه فاطمه ریاحی عنوان دوم و زهرا کمال غریبی 
فرزند همکار مسلم کمال غریبی نیز مقام سوم را بدست آورد ، ضمن اینکه در رشته تفنگ بادی 

نیز ساجده ریاحی عنوان سوم را از آن خود کرد.

 در اعطای کار به پیمانکاران حوزه سلامت، سعی 
در حمایت از شرکت های بومی داریم

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
رییس دانشگاه علوم پزشکی اراک از کارگاه 
ساخت ایستگاه پرســتاری و لوازم چوبی 
بیمارستان جدید حضرت ولی عصر)عج( که 
در روستای احمدآباد از توابع شهر اراک است 

بازدید کرد.
وی در حاشــیه این بازدید، گفت: در ساخت و اجرای 
پروژه های عمرانی سلامت محور همواره سعی کرده ایم 

به جهت حمایت از اشتغال و رونق تولید، با شرکت ها و پیمانکاران بومی همکاری نماییم.گفتنی 
است در این کارگاه ۸۰ ایستگاه پرستاری، ۹۰ کتابخانه و حدود ۲۱۰ مترمربع دیوارپوش در حال 
ساخت است و به محض اتمام ساخت و رنگ کاری در پروژه بیمارستان حضرت ولی عصر، 

نصب خواهند شد.

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان در 
مرکز سامانه ارتباط مردمی استانداری گلستان حضور یافت

در راستای برنامه های ارتباط مردمی مسئولین و صیانت از حقوق شهروندی، 
مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان در مرکز سامانه 

الکترونیکی ارتباط مردم و دولت )سامد( حضور یافت.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان ، سیدمحمد 
حسینی، مدیر منطقه و دیگر مدیران استانی حوزه جلوگیری و مبارزه با قاچاق کالا و ارز باحضور 
در این مرکز، به درخواســتها، مشــکلات و انتقادات مطرح شده از سوی مردم شریف استان 
در خصوص ثبت درخواســت فراورده های نفتی در سامانه سدف، جلوگیری و مبارزه با قاچاق 
فراورده های نفتی و استفاده از کارت سوخت شخصی در جایگاهها استماع و پاسخگویی نمودند.

برداشت سالانه 48 هزار تُن سیب در بروجرد
مدیر جهاد کشاورزی بروجرد از برداشت سالانه 48 هزار تُن سیب در شهرستان 

خبر داد.
جواد گودرزی دیروز ۲4 تیرماه در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: برداشت سیب گلاب از سطح ۷۰۰هکتار 
از باغات این شهرستان آغاز شــده است.وی تصریح کرد: از مجموع هزار و ۹۰۰ هکتار باغات سیب 
شهرستان هزار و ۲۰۰ هکتار سیب پاییزه و ۷۰۰ هکتار سیب گلاب است.مدیر جهاد کشاورزی بروجرد 
خاطرنشــان کرد: از مجموع ۷۰۰ هکتار باغات سیب گلاب شهرستان سالانه ۱۰ هزار تن محصول 
برداشت و روانه بازار مصرف شهرستان و استان می شود.گودرزی اضافه کرد: سالانه بیش از 4۸ هزار تن 

انواع سیب گلاب و پاییزه در این شهرستان تولید و روانه بازار مصرف می شود.

اخبار کوتاه 

اصفهــان -بهمن راعی: معــاون فروش و 
خدمات مشترکین شرکت توزیع برق اصفهان 
در نشســت خبری که با حضور مدیرعامل 

شرکت با اصحاب رسانه برگزار شد.  
به جزئیات طــرح پاداش کاهــش مصرف برق 
مشــترکان خانگی تحت عنوان ۱=۲۰ اشاره کرد و 
گفت: این طرح از ابتدای خرداد امسال آغاز شد و تا 
پایان شهریور ماه ادامه خواهد داشت که بر اساس آن 
به مشترکینی که مصرف ماهیانه آنها از ۳۰ تا ۱5۰ 

کیلووات ساعت باشد و مصرف خود را نسبت به دوره مشابه سال قبل کاهش داده 
باشند به ازای هر کیلووات کاهش  ۲ هزار تومان پاداش ، و مشترکینی که مصرف 
ماهیانه آنها از ۱5۰ تا ۳۰۰ کیلووات ساعت باشد و مصرف خود را نسبت به دوره 
مشــابه سال قبل کاهش داده باشند به ازای هر کیلووات کاهش  ۱5۰۰  تومان 
پاداش  و مشترکینی که مصرف ماهیانه آنها از ۳۰۰ تا 45۰کیلووات ساعت باشد 
و مصرف خود را نســبت به دوره مشابه سال قبل کاهش داده باشند به ازای هر 

کیلووات کاهش  ۱۰۰۰ تومان پاداش و مشترکینی 
کــه مصرف ماهیانه آنهــا از 45۰ تا ۷5۰کیلووات 
ساعت باشد و مصرف خود را نسبت به دوره مشابه 
ســال قبل کاهش داده باشند به ازای هر کیلووات 
کاهش 5۰۰ تومان  پاداش دریافت خواهند نمود .  
مهرداد جنتیان از تعداد ۷۱۰ هزار قبض صادر شده 
در اصفهــان خبر داد و گفت :  تــا امروز ۱۷۱ هزار 
مشترک مشمول پاداش کاهش مصرف شدند. وی 
درباره جمع آوری ماینرها گفت: تعداد 566 دستگاه 
ماینر نیز از ابتدای سال جاری تاکنون در اصفهان توقیف شده که به کاهش ۹5۱ 
کیلووات مصرف انرژی منجر شده است و متخلفان ۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان 
جریمه شدند.مهر داد جنتیان ، افزود: از سه سال پیش تا سال ۱4۰۲ در مجموع پنج 
هزار و ۳۳4 دستگاه ماینر در اصفهان جمع آوری شده که کاهشی حدود هشت هزار 
و 6۷۲ کیلووات ساعت انرژی داشته است.دراین زمینه متخلفان ۳5 میلیارد تومان 

جریمه شدند؛ این افراد همچنین به مراجع قضائی معرفی می شوند.

اختتامیه دومین جشــنواره ملی شعر و 
داستان »ذکر« با حضور مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اســلامی خوزستان در شوشتر 

برگزار شد.
دومین جشــنواره ملی شعر و داستان »ذکر« با 
هدف اشــاعه ی بیش از پیش فریضه ی نماز در 
تالار سلامت شوشتر  با حضور مدیر کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی خوزستان ، امامان جمعه شوشتر و 
گوریه، معاون فرماندار شوشتر، رییس حوزه علمیه 

و جمعی از مسئولان استانی با همکاری ستاد اقامه ی نماز اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان ، اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی  شوشتر و فرمانداری 
شوشــتر در این شهرستان برگزار و از برگزیدگان این رویداد ادبی، فرهنگی و 

دینی تجلیل شد.
حجت الاسلام والمسلمین حبیب پور، امام جمعه شوشتر، در بخشی از این 
جشــنواره و در سخنانی ضمن تقدیر از همه ی شاعران و نویسندگان استان 

و کشــور و دست اندر کاران این رویداد،  خواستار 
پرداخت بیش از پیش هنرمندان و شاعران در آثار 

خود به  این فریضه  شد .
قرائت بیانیه ی جشنواره توسط امام جمعه موقت 
شهرستان حاج آقا سبزی ، قرائت بیانیه ی هییت 
داوران ،  تجلیل از هشت برگزیده بخش های شعر 
و داســتان ، تقدیر از شش پیشکسوت عرصه ی 
فرهنگ و هنر و ادب ،  تجلیل از شــش برگزیده 
ی مســابقات ادبی عفاف و حجاب  و امام راحل، 
تقدیر اززحمات ده نفر از مسئولین شهرستان و استان  ، پخش دو کلیپ مقام 
معظم رهبری و سردار سلیمانی با موضوع نماز ، اجرای موسیقی نادعلی ،  اجرای 
نماهنگ زنده ی  نمایشــی و  موســیقیایی قرآن و سرود جمهوری اسلامی 
توسط گروه ترنج ، اجرای سرود گروه سلاسل و شعرخوانی شاعران برگزیده 
و پیشکســوت از جمله برنامه های اجرا شده در دومین جشنواره ملی شعر و 

داستان ذکر بود .

جزییات طرح پاداش 20 برابری برای مشترکین خانگی
در نشست خبری با اصحاب رسانه مطرح شد :

اختتامیه دومین جشنواره ملی شعر و داستان »ذکر« برگزار شد
با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان ؛

ایلام- خبرنــگار امروز - مدیرعامل 
شــرکت گاز ایــلام از تحقق ۳۰ 
درصدی اهداف کمی نصب انشعابات 
گاز برای صنایع این استان طی سال 

جاری خبر داد.
محمود کشاورز به تحقق اهداف کمی این 
شرکت در زمینه نصب انشعابات جدید اشاره 
کرد و اظهار داشــت: طی سه ماهه نخست 
امســال در حوزه نصب انشــعابات جدید در 

شهرها ۱6 درصد، جدید روســتایی ۳۷ درصد و صنایع ۳۰ درصد تحقق 
پیدا کرده است.

وی افزود: شرکت گاز استان در زمینه های مختلف گازرسانی تلاش خود 
را دوچندان کرده تا عدالت در توزیع متوازن امکانات در مناطق شــهری، 

روستایی و صنایع ایجاد شود.
مدیرعامل شرکت گاز ایلام تاکید کرد: طی سه ماهه اول سال جاری در 
حوزه نصب انشــعابات )علمک( شهری، نصب تعداد یک هزار مورد برای 
شرکت گاز استان ایلام مصوب و ابلاغ شده بود که خوشبختانه با تلاش 
همکاران ۱6۰ انشعاب در مناطق مختلف شهری استان نصب شد که تحقق 
۱6 درصدی اهداف کمی نســبت به تعداد مصوب ابلاغی را در این حوزه 

نشان می دهد.
کشاورز با اشــاره به اینکه در حوزه نصب انشعابات صنعتی استان تعداد 

5۰ مورد مصوب و ابلاغ شــده است، گفت: 
۱5 مورد انشعاب جدید برای واحدهای صنعتی 
در اقصی نقاط استان اجرا و نصب شده که نشان 
می دهد عملکرد شرکت گاز استان نسبت به 

اهداف مصوب ۳۰ درصد بوده است.
وی تاکید کرد: برای نصب انشعابات جدید 
در حوزه روســتایی استان نیز، تعداد یک هزار 
انشــعاب مصوب و ابلاغ شد که در این راستا 
با نصب ۳6۷ مورد عملکرد شرکت گاز استان 

از تحقق ۳۷ درصدی اهداف کمی نسبت به برنامه مصوب خبر می دهد.
مدیرعامل شرکت گاز اســتان ایلام با بیان اینکه این شرکت با تلاش 
و کوشــش قابل تقدیر در حال خدمت رســانی به آحاد مختلف جامعه و 
محرومیت زدایی است، اضافه کرد: گازرسانی به مناطق محروم از مولفه های 
اصلی توسعه پایدار روستایی است و روند پروژه های گازرسانی به یک درصد 
جمعیت باقیمانده روستایی استان که از مناطق کمتر توسعه یافته و صعب 

العبور هستند، در سال آینده بسته خواهد شد.
کشاورز به گازرسانی به مناطق محروم استان نیز اشاره کرد و یادآور شد: به 
منظور محرومیت زدایی از مناطق کمتر توسعه یافته روستایی و توزیع عادلانه 
امکانات در همه مناطق و همچنین خدمات دهی به صنایع موجود و توسعه 
و گسترش صنایع جدید در راستای ایجاد اشتغال پایدار، اقدامات قابل قبولی 

توسط شرکت گاز ایلام انجام شده است.

آذربایجان شرقی - مسلمی: رئیس اداره 
ایمنی و ترافیک اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: در 

سه ماه اول امسال یک هزار و 5۰ دانش 
آموز 2۱ مدرســه که در حاشیه راه ها 
قرار داشتند در دوره های ارتقای ایمنی 

ترافیک شرکت کردند.
روح الله رضایــی با اعلام ایــن خبر اظهار کرد: 
در زمینه ارتقای ایمنی ترافیک کاربران جاده نیز 

آمــوزش های لازم به  ۳5۰ نفــر از اهالی هفت 
روســتای حاشیه راه ها داده شــد.وی با اشاره به 
اینکه اســتفاده از موتورســیکلت برای تردد در 
راه های روستایی همواره مورد توجه روستا نشینان 
بوده است، افزود: در راستای فرهنگ سازی برای 
استفاده از کلاه ایمنی و کاهش تلفات تصادف های 

موتورســیکلت، ۲۱۰ عــدد کلاه ایمنی در بین 
موتورسواران توزیع شد.رئیس اداره ایمنی و ترافیک 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان 
شرقی اضافه کرد: در سال ۱4۰۲ با تهیه و توزیع 
شبرنگ، ۸۰۰ دستگاه موتورسیکلت آشکارسازی 

شد تا از بروز سوانح رانندگی پیشگیری شود.

آذربایجان شرقی - مسلمی: همزمان با سفر 
رییس جمهور به قاره آفریقا، گروه صنعتی 
تراکتورسازی ایران از آمادگی این گروه برای 

ایجاد خط مونتاژ در زیمبابوه خبرداد.
مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی ایران در این باره 
گفت: هیاتی متشکل از مدیران حوزه صادرات گروه 
صنعتی تراکتورسازی ایران برای آماده سازی و تهیه 
متن مشترک به عنوان تفاهمنامه که توسط روسای 

جمهور امضاء خواهد شد به زیمبابوه اعزام شده اند.
مصطفی وحیدزاده ادامه داد: خوشــبختانه گفت و گوها با جدیت دو طرف و به 
صورت مثبت و با نمایندگان وزارت امور خارجه، وزارت صنایع کشورهای انجام شده 
و ادامه دارد.وی افزود: طرف زیمباوه ای بیشتر تاکید بر انتقال تکنولوژی و راه اندازی 
خط تولید دارد که گروه صنعتی تراکتورسازی ایران آمادگی کامل برای تحقق این 
امر را اعلام داشــته اما محقق شدن این اصل به همراهی طرف آفریقایی و انجام 
ســرمایه گذاری های لازم منوط است.وی اضافه کرد: در مذاکرات صورت گرفته 
بین طرف های ایرانی و آفریقایی حداقل تامین ۲۰۰ دستگاه انواع تراکتور از سوی 
تراکتورسازی ایران طی سال اولا مورد تاکید قرار گرفته، سپس راه اندازی خط تولید 
و ایجاد مرکز منطقه، به منظور تامین تراکتور مورد نیاز تمامی کشورهای این منطقه 
طی روزهای گذشته مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.وحیدزاده گفت: همچنین 
در این گفت و گوها بر رفع موانع موجود از جمله بحث های مالی و تبادلات ارزی و 

تحقق این خواسته ها، راهکارهایی از سوی دو طرف پیشنهاد شده است.

 استقبال کشاورزان آفریقای
 از تراکتورهای ایرانی

وحیدزاده با اشــاره به تاریخچه مــراودات تجاری 
مجموعه تحت مدیریتــش با زیمبابوه، اوگاندا و کنیا 
گفت: به جهت نگاه مثبت و استقبالی که کشاورزان 
این مناطق به تکنولوژی تراکتورهای ایران دارند زمینه 
حضور موفق در این کشــور و حتی تبدیل کردن این 
کشور به عنوان هاب و پایگاهی برای صادرات به سایر 
کشورهای آفریقایی و همجواره زیمباوه نیز وجود دارد.

وی افزود: به این مزیتها باید عضویت زیمباوه در اتحادیه اقتصادی شرق آفریقا و نبود 
تعرفه بین کشورهای عضو این اتحادیه را اضافه کرد.عضو هیات مدیره گروه صنعتی 
تراکتورســازی گفت: به طور یقین عواید ارزی حاصــل از به وجود آمدن مراودت 
اقتصادی بین ایران و کشورهای آفریقایی، به خصوص در حوزه صنعت تراکتور که 
امروز از آن به عنوان سفیر صنعت ایران یاد می شود برای کشور قابل توجه خواهد 
بود.لازم به ذکر است گروه صنعتی تراکتورسازی ایران در حاصل حاضر به بیش از 
۲5 کشور دنیا صادرات دارد و این گروه سال گذشته بیش از 44 میلیون دلار از محل 
صادرات ارزآوری برای کشور داشته است.همزمان با سفر رییس جمهور به سه کشور 
آفریقایی کنیا، اوگاندا و زیمبابوه، هیاتی از گروه صنعتی تراکتورسازی ایران برای انجام 
مذاکرات و طی مراحل لازم جهت امضای تفاهمنامه ای بین روسای جمهور ایران 
و این کشورها به منظور انجام تبادلات صنعتی و اقتصادی در حوزه صنعت تراکتور 

در کشور زیمباوه حضور دارند.

تحقق 30 درصدی نصب انشعابات گاز برای صنایع ایلام
دیرعامل شرکت گاز ایلام خبرداد:

آموزش 1050 دانش آموز آذربایجان شرقی برای ارتقای ایمنی ترافیک
رئیس اداره ایمنی و ترافیک اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی خبر داد؛

تراکتورسازی ایران آمادگی ایجاد خط مونتاژ در زیمبابوه را دارد
مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی ایران:

اراک- خبرنگار امروز- ســید محســن موسوی: 
دکتر”اتابک جعفری” در برنامه های سفر یک روزه 
خود به اســتان مرکزی،در جلسه ای که با حضور 
نمایندگان مردم شهرســتانهای اراک، خنداب و 
کمیجان در مجلس شــورای اسلامی و جمعی از 
بخشــداران و دهیاران برگزار شد، ضمن تشریح 
اقدامات انجام شده به بحث و تبادل نظر پیرامون 
مسائل و مشکلات اجرای طرح های آب و فاضلاب 
و ارائــه راهکارهای لازم پرداخته و بر تســریع و 
تسهیل در اجرای پروژه های در دست اجرا تاکید 

کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی 
وی با اشاره به نگاه ویژه وزارت نیرو به بهرمندی شهروندان از 
خدمات مطلوب تر و پیشرفت سریع طرح های آب رسانی افزود: 
نسبت به وضعیـت منابـع آبی و ظرفیتهـای عرضـه و تقاضـای 
آب در نقـاط مختلـف اسـتان مرکزی، خدمات قابل توجهی به 

مشـترکین شـهری و روسـتایی ارائـه شده اسـت.
دکتر جعفری مدیر عامل شــرکت مهندسی آب و فاضلاب 
کشور اجرای طرح جهاد آبرســــانی را فرصتی بزرگ بـرای 
خدمـت بـه روسـتاییان و رفع تنش از ۲۰ هزار روستای بالای 

۲۰ خانوار با مجموع جمعیت ۱۰ میلیون نفر اعلام کرد و اظهار 
داشت: در اینده ای نزدیک و با بررسی و پیگیری های به عمل 
آمده روستاهای جدیدی که فاقد آب و تأسیسات آبرسانی و یا 
به نوعی با تنش آبی مواجهند شناســایی و به این طرح افزوده 

خواهند شد.

 تسریع در تکمیل طرح های
 از اولویت های وزارت نیرو می باشد

مدیر عامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشوردر ادامه اظهار 
داشت : یکی از الویت های دولت مردمی رفع محرومیت زدایی و 
تامین آب اشامیدنی سالم و بهداشتی است و در این راستا اجرای 

طرح های آب و فاضلاب با هدف ایجاد زیرساخت های آبرسانی 
لازم در روستاها استان در حال اجرا می باشد .دکتر اتابک جعفری 
مدیر عامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور ضمن تاکید 
بر تسریع در اجرای طرح های آبرسانی عنوان کرد: این طرح ها 
باید به  صورت جهادی و بر اساس استانداردهای فنی با سرعت 
معقول اجرا گردد، به گونه ای که پس از اتمام این طرح شــاهد 
افزایش شاخص بهره مندی کمی و کیفی از آب شرب روستاهای 

تحت پوشش و توسعه روستاهای محروم باشیم.
 اهمیت و توجه به موضوع مدیریت مصرف آب

 در استان مرکزی ستودنی ست
دکتر جعفری مدیر عامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
رویکردهای فرهنگی استان را مبتنی بر اصل سازگاری با کم 
آبی توصیف کرد و همکاری ویژه ی شــهروندان را در اصلاح 
رویه ی کنونی در مصرف آب را از جمله مهم ترین عوامل تاثیر 
گذار در جامعه دانســت و تصریح کرد: حفاظت از منابع آب و 
اســتفاده درست و بهینه از آن سال هاست آغاز شده و آنچه در 
اصلاح الگوی مصرف و دستیابی به فرهنگ مصرف بهینه در 
کشور اهمیت دارد تبیین استراتژی و تعیین خط مشی است و 
لازمه دستیابی به این مهم حرکتی حساب شده و عمیق از سوی 

دستگاه های متولی و نگاه فراسازمانی به این امر می باشد.

وی در ادامه اظهار داشت : درباره ارزش ذاتی و اقتصادی آب باید 
آگاهی بخشی عمومی صورت گیرد. صرفه جویـی در مصرف 
آب و رعایـــت الگوی مصرف، یک انتخاب نیست بلکه یک 

ضرورت اجتناب ناپذیر اسـت.
 استفاده از پساب گامی موثر 
در حفاظت از منابع آبی ست

مدیرعامـل شـرکت مهدسی آب و فاضلاب کشور به توجه ویژه 
دولت سیزدهم به مسئله آب اشاره کرده و افزود: با توجه به خشک 
سالی های اخیر، دولت سیزدهم نگاه ویژه ای به مسئله آب دارد 
و با اقدامات خوب رییس جمهور در شــورای عالی آب، قوانین 
خوبی تصویب و ابلاغ شده است و همچنین در بند ۳ تبصره ۸ 
قانون بودجه سال ۱4۰۱ دستگاه های اجرایی را مکلف به اجرای 
بازچرخانی آب و استفاده از پساب در صنایع کرده است و می توان 
برخی از صنایع آب بر را مجاب به استفاده از پساب نمایند و با توجه 
به اینکه در استان مرکزی صنایع بزرگی وجود دارد، این طرح می 
تواند در امر مدیریت مصرف آب و همچنین حل مشکل کم آبی 
کمک شایانی نماید . ایشان با اشاره به تولید بیش از ۱۱۰۰ لیتر 
پساب در تصفیه خانه فاضلاب اراک بر ضرورت استفاده از این 
ظرفیت برای تامین آب در بخش صنعت،فضای سبز و کشاورزی 

برای محصولات غیر مثمر تاکید نمود.

مدیر عامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور تاکید کرد:

برنامه ریزی مناسب و تسریع در تکمیل طرح های آب رسانی

معاون تکنولوژی فولاد مبارکه در سی امین آیین گرامیداشت دستاورهای بهره وری شرکت:

رشد تولید فولاد مبارکه در گرو افزایش میزان بهره وری نیروی انسانی این مجموعه است
اصفهان -بهمن راعی: معاون تکنولــوژی فولاد مبارکه در 
سی امین آیین گرامیداشت دستاورهای بهره وری شرکت فولاد 
مبارکه گفت: از 2۳ دی ماه ۱۳۷۱ )سالروز افتتاح شرکت( تا 
2۳ دی مــاه ۱4۰۱، اتفاقات بزرگی در فولاد مبارکه رخ داده و 
این مجموعه همواره در مســیر رشد و تعالی حرکت کرده که 
این تلاش ها جای تقدیر دارد. امروز برای ســی امین ســال، 
تحقق دستاورهای بهره وری را گرامی می داریم چراکه تاکنون 
همه اجزای فولاد مبارکه با ثبت رکوردهای متعدد، موفقیت این 

شرکت را تضمین کرده اند.
محمد ناظمی هرندی افزود:روند توسعه تولید در کشور با رشد ۱۱ درصدی 
همراه بوده است. طراحی مناسب و متوازن در فولاد مبارکه موجب شده که 
همواره عملکرد خوبی در روند تولید، ظرفیت و بهره وری این شــرکت وجود 
داشــته باشد. فولاد مبارکه بهره وری صد در صدی در تولید داشته و میزان و 

تنوع محصولات تولیدی و تولید محصولات ویژه این شرکت متناسب با نیاز 
بازار، ازجمله شاخص هایی است که فولاد مبارکه را در تحقق تولید در کشور 

متمایز کرده است.
وی خاطرنشان کرد:با افزایش میزان بهره وری نیروی انسانی در فولاد مبارکه، 
میزان تولید در این مجموعه نیز رشد خواهد کرد. مجموع تناژ تولید در فولاد 
مبارکه به ازای هر نفر-ساعت، 465 تن است که وضعیت پایداری داشته است. 
فولاد مبارکه در حوزه تامین، با حمایت بسیار خوبی از سوی تأمین کنندگان 
مواجه بوده که این امر بسیار قابل تقدیر است. بومی سازی در فولاد مبارکه منجر 
به پایداری و ایجاد ارزش افزوده اقتصادی شده و در سال گذشته صرفه جویی 

۷۲۰ میلیارد تومانی را برای این شرکت به همراه داشته است.
ناظمی هرندی ادامه داد:یکی از تفاوت های فولاد مبارکه با دیگر بنگاه های 
اقتصادی، عدم توقف در شتاب توسعه و سرمایه گذاری بوده است. سرمایه گذاری 
در طرح های توسعه ای فولاد مبارکه در سال ۱4۰۲ به میزان ۸۰ هزار میلیارد 

تومان است که شامل پروژه های زیادی ازجمله پروژه تکمیل خط نورد گرم ۲ 
و نیروگاه سیکل ترکیبی است. فولاد مبارکه در سال گذشته در حوزه زیست بوم 
نوآوری و فناوری پیشتاز بوده و این شرکت به هسته های نوآور و دانش بنیان 

توجه ویژه ای داشته است.

وی گفت:در ســال گذشــته حمله ســایبری به فولاد مبارکه به صورت 
ساختاریافته توسط سازمان های امنیتی کشورهای متخاصم با بیش از ۱4 ماه 
برنامه ریزی ناکام ماند. فولاد مبارکه همواره با موانع زیادی ازجمله رشد قیمت 
حامل های انرژی، کمبود مواد اولیه، محدودیت هــای انرژی، عدم توازن در 
 زنجیره تولید فولاد روبه رو بوده اما از طریق بهره وری، این موانع را پشت سر

 گذاشته است.
وی در پایان مهم ترین عامل ارتقای بهره وری در فولاد مبارکه، مشــارکت 
ســرمایه  های انسانی در شناسایی و حل مشــکلات دانست. شاخص نظام 
پیشنهادها در فولاد مبارکه، شاخص قابل توجهی بوده و نزدیک به ۳۰ هزار 
پیشنهاد به مرحله اجرا رسیده و درصد مشارکت کارکنان فولاد مبارکه در نظام 
تحول به ۷6 درصد رســیده است. تحقق اهداف واحدها، مشارکت فردی در 
نظام هــای بهبود و تحول، ایمنی و عملکردهای رفتاری ازجمله پارامترهای 

انتخاب کارکنان به عنوان منتخبین بهره ور است.

رییس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه تشریح کرد؛

۱۷ طرح در حال اجرای راهداری مراغه
آذربایجان شرقی - مسلمی: رییس اداره راهداری 
و حمل ونقل جاده ای مراغه به جزئیات ۱۷ طرح در 
حال اجرای شهرستان اشاره کرد و گفت: امسال در 
مجموع حدود 2۰۰ میلیارد تومان برای اجرای این 

طرح ها هزینه می شود.
نادر شریفی با اعلام این خبر افزود: طی سال گذشته ۱۸۰میلیارد 
تومان برای اجرای طرح های راهداری شهرستان هزینه شد و 
تکمیل برخی از همان طرح ها در سال جاری پیگیری می شود.

وی ادامه داد: علاوه بر آنها چندین طرح جدید همچون بهسازی 
و آسفالت راه روستای »داش بلاغ بازار« – »بلبل« با ۹ کیلومتر 

طول و ۲۷ میلیارد تومان اعتبار نیز امسال آغاز می شود.
بــه گفته وی، از دیگر طرح هــای جدید می توان به روکش 
آســفالت راه روســتایی خداجو با ۹ میلیارد تومان، بهسازی و 
آســفالت آغچه دیزج – ساروجه با ۱۲ میلیارد تومان و روکش 
آسفالت مسیر بناب – مراغه با ۱۰ میلیارد تومان اعتبار اشاره 

کرد.وی افزود: بهسازی راه روستایی آغبلاغ علیا با ۲.5 میلیارد 
تومــان اعتبار و چهــار کلومتر طول از ۸۰ درصد پیشــرفت 
 فیزیکی برخوردار اســت و به زودی تکمیــل و بهره برداری 

می شود.
رییــس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه بیان کرد: 
روکش آســفالت مسیر گل تپه – آغبلاغ با 6 کیلومتر طول و 
۹ میلیارد تومان اعتبار نیز ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و در 
حال تکمیل است.به گفته این مقام مسئول، آسفالت راه روستایی 
»کوسه صفر« با ۲.5 میلیارد تومان اعتبار و 5.5 کیلومتر طول از 

۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.
وی اضافــه کرد: احداث راه روســتایی »گل چوان« با چهار 
کیلومتر طول و ۲.5 میلیارد تومان اعتبار، ۸۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد و به زودی بهره برداری می شود.وی به احداث راه 
روســتایی خطب – مولو به طول هفت کیلومتر با ۱۱ میلیارد 
تومان اعتبار اشــاره کرد و ادامه داد: احداث این مســیر نیز از 

۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.شریفی اضافه کرد: 
 روکش آســفالت هفت کیلومتر از مســیر مراغه به ملکان با
  ۹ میلیارد تومان اعتبار که در اواخر ســال گذشته آغاز شد نیز

 ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
رئیس اداره راهداری مراغه به عملیات زیرســازی و آسفالت 
ورودی غربی مراغه هم اشــاره و بیان کرد: عملیات تثبیت با 
آهک در این مسیر یک ونیم کیلومتری در حال انجام است و 
این طرح با هفت میلیارد تومان اعتبار حدود4۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
وی به احداث راه روستایی »قره کند موسوی« با ۳.5 کیلومتر 
طول و 45 میلیارد تومان اعتبار اشاره و بیان کرد: این طرح نیز 
از پنج درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار بوده و جزء ۱۷ طرح در 

حال اجرای این شهرستان است.
وی با اشاره به تعریض پل تازه کند سفلی در سال گذشته و 
بهسازی مسیر عبوری از زیر این پل در سال جاری اعلام کرد: 

این طرح در مجموع با سه میلیارد و ۱۰۰ میلیون تومان اعتبار 
دارای ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی است.طبق اعلام شریفی، 
 طــرح زیرگذر »داش آتان« با ۱6 میلیــارد تومان اعتبار نیز از 
۸۰ درصد پیشــرفت فیزیکی برخوردار اســت و پل باکسی 
»کهجوق« که به تازگی اجرا شد نیز حدود ۷5 درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد.
رییــس اداره راهداری و حمل ونقل جاده ای مراغه این را هم 
بیان کرد که تکمیل زیرگذر خداجو پس از سال ها وقفه از سر 
گرفته شده و اکنون با ۲ میلیارد تومان اعتبار، دارای ۱5 درصد 

پیشرفت فیزیکی است.
بر اســاس آمار و ارقام مربوط به طرح های راهداری، دولت 
ســیزدهم در این بخش حداقل به میزان پنج سال قبل از آن 
عملکرد داشته که خروجی آن خدمت رسانی صادقانه و بی منت 
به مردمانی است که اکنون تحقق مطالبه های دیرینه خود در 

زمینه تسهیل تردد را تجربه می کنند.
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